
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 9. februar 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål AL
Vil ministeren oplyse, hvor mange videooverkameraer der forventes at blive
registreret, herunder hvor stor en andel af det samlede antal videoovervåg-
ningskameraer vil det udgøre?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Kofod Poulsen (DF).

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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